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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:1827 Psykisk ohälsa bland vård- och omsorgspersonal med 
anledning av coronakrisen

Det är för tidigt att utvärdera om Sveriges strategi är den bästa vägen att gå 
gällande covid-19-pandemin. En slutsats man kan dra är att regeringens 
krisplan för att skydda våra äldre har varit ett stort misslyckande då ett stort 
antal har dött till följd av pandemin. I en intervju kan man lätt uppfatta att 
statsrådet Lena Hallengren skyller de höga dödssiffrorna på kommuner och 
regioner, trots att regeringen uteblev med riktlinjer, materiel och krisplan för 
desamma och när pandemin var ett faktum. Detta trots att många av dessa 
aktörer bad om hjälp och riktlinjer gällande våra äldre.

Vård- och omsorgspersonal har arbetat under svåra påfrestningar och gör det 
fortfarande, och även om covid-19-fallen minskar är vårdskulden enorm. 
Sveriges sjukvård står tillsammans med den kommunala vård- och 
omsorgssektorn inför stora och svåra utmaningar.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Hur ämnar ministern arbeta för att förebygga psykisk ohälsa bland Sveriges 
sjukvårds- och omsorgspersonal?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-17
Besvaras senast
2020-07-31
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Överlämnas enligt uppdrag

Charlotte Rydell


